
 

 

 

Schriftelijke vraag 

 

Datum 9 augustus 2017 

Onderwerp Communicatie met de burgers 

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de 

cyclus? 

Nee 

Beleidsterrein  

Portefeuillehouder Burgemeester Niederer 

 
 

Geachte voorzitter, 

De VVD fractie vindt goede communicatie met onze burgers zeer belangrijk. 

De meeste berichten vanuit het stadskantoor richting de burger gaan naast de website via het 

Weekblad “de Roosendaalse Bode” .  Dat is het officiële publicatiebord.  

Ons bereiken van een aantal burgers signalen dat de zondagsuitgave met de officiële berichten niet 

iedereen bereiken en toch zeker niet in het buitengebied.  

 

Onze vragen: 

Gaat u actie ondernemen richting Roosendaalse Bode om de verspreiding van de officiële berichten 

te verbeteren of te optimaliseren? 

Zo ja, op welke termijn gaat dat gebeuren? 

 

Jac Wezenbeek 

Raadslid VVD Roosendaal 

 

 

 


